
Aan de voorzitter van de gemeenteraad van de gemeente Steenwijkerland,
Hl

De heer J. H. Bats,

Vrijdag, 19 juni 2020.

Geachte voorzitter.

Het

'ost.

Het zal vreemd zijn om niet minstens 2 vaste avonden per week naar Steenwijk te 
rijden. Door de coronacrisis is dit afwermen al een beetje begonnen.

Ik dank jullie allemaal voor de goede en plezierige samenwerking. 
Ik wens jullie alle goeds voor de toekomst toe.
Ga allemaal voor het belang van de inwoners van onze mooi gemeente 
Steenwijkerland.

^be.-Mijkerfand
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Sinds 1 januari 2001 maak ik deel uit van de Raad van Steenwijkerland. Ik kan 
zeggen, dat het voor mij een periode is geweest van veel leren en achter de schermen 
kijken. Erg interessant en leerzaam.
De CPB heeft voor het grootste deel van deze periode deel uitgemaakt van de 
oppositie. Soms lastig om zaken die bij de burgers/kiezers leven, voor het voetlicht te 
krijgen. Met overtuigingskracht lukte het wel eens om een succes te behalen. Het 
belang van onze inwoners heeft in mijn handelen altijd prioriteit gehad. De 
dooddoener:' tja dat is politiek' heb ik altijd tegen gesproken, wanneer een beslissing 
niet uit te leggen is, dan klopt er, volgens mij, iets niet.

Voorzitter, collega raadsleden, leden van het college, medewerkers van de griffie, 
van de gemeente Steenwijkerland, door middel van deze brief, deel ik jullie mee, dat 
ik mijn lidmaatschap van de Raad van de Gemeente Steenwijkerland zal beëindigen 
op 1 september 2020. Deze datum heb ik gekozen om de CPB de ruimte te geven 
om ruim voor de volgende verkiezingen in 2022, iemand anders op deze taak voor te 
bereiden.

-'"■’■’ICi! U.d.

Met vriendelijkej>roet,

Jacqueline Willemseni-


